

Heavy Metal Detox

90 capsules, Herbal Combination, Stock No. 507-1

Scientists estimate that over 50 percent of North Americans have too much heavy metal in their bodies. These metals, which include lead, mercury, aluminum, cadmium and arsenic, are found in industrial byproducts as well as tainted drinking water, pesticides and even things as common as dental fillings and cooking utensils.

Heavy Metal Detox is a potent detoxification support product designed to bind with and remove heavy metals from the body. This formula also supports the liver in its efforts to cleanse, detoxify and replenish the body with essential minerals.

Did you know?

Clinical studies have demonstrated that the ingredients in Heavy Metal Detox bind with heavy metals and remove them from the body. Cilantro, one of the main ingredients in Heavy Metal Detox, has proven particularly effective at supporting the removal of metals through the urine.

NSP Advantage

90 capsules. Herbal Combination.

The ingredients in Heavy Metal Detox, including cilantro, bind with heavy metals so the body can remove them through the urine and bowel. Other ingredients, such as N-Acetyl Cysteine stimulate the detoxification in the liver while kelp algae restores the proper levels of vital minerals and nutrients in the body..

Ingredients: Each capsule contains *Coriandrum sativum* (Cilantro) leaves 140 mg; alginic acid 100 mg; *Malus spp.* (Apple) pectin 55 mg; N-Acetyl Cysteine 50 mg; L-Methionine 40 mg; magnesium (from magnesium citrate) 5 mg; *Ascophyllum nodosum* and *Laminaria digitata* (Kelp) plant 20 mg; vitamin B6 5 mg; Alpha-Lipoic acid 5.5 mg

Non-medicinal ingredients: gelatin capsule (gelatin, water), magnesium stearate (vegetable source), silicon dioxide.

Recommendation (adult): Take orally one capsule twice daily with a meal.

Risk Information: Do not use if you are pregnant or breastfeeding. Do not exceed recommended dose. If symptoms of headache, nausea, or diarrhea develop, reduce dosage and see your health care practitioner. Keep out of the reach of children.

Features & Benefits

- Binds with and removes heavy metals from the body.
- Absorbs heavy metal ions.
- Supports the liver in its detoxification efforts.
- Helps the body replenish vital minerals.

Contact us at Healthy You Naturally: www.HealthyYouNaturally.com or call 1.905.271.1180

Détox Métaux Lourds

90 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 507-1

Les scientifiques estiment que plus de 50 pourcent des Nord-Américains ont trop de métaux lourds dans leur organisme. Ces métaux, qui comprennent le plomb, le mercure, l'aluminium, le cadmium et l'arsenic, se retrouvent dans des sous-produits industriels, de même que dans l'eau polluée du robinet, les pesticides et même des choses aussi courantes que les plombages et les ustensiles de cuisine.

Détox Métaux Lourds est un puissant soutien de détoxification conçu pour se lier aux métaux lourds et les retirer du corps. Cette formule soutient aussi le foie dans ses efforts pour nettoyer, détoxifier et réapprovisionner le corps en minéraux essentiels.

Saviez-vous que?

Des études cliniques ont démontré que les ingrédients de Détox Métaux Lourds se lient aux métaux lourds et les éliminent du corps. Le cilantro, l'un des principaux ingrédients de Détox Métaux Lourds, a démontré qu'il est particulièrement efficace à éliminer les métaux dans l'urine.

Avantages NSP

90 capsules. Combinaison d'herbes.

Les ingrédients de Détox Métaux Lourds, y compris le cilantro, se lient aux métaux lourds afin que le corps puisse les éliminer dans l'urine et les selles. D'autres ingrédients, tels que cystéine N-Acétyl, stimulent la détoxification du foie, tandis que le varech rétablit les niveaux adéquats de minéraux et de nutriments essentiels dans l'organisme.

Ingrédients médicinaux: Chaque capsule contient: feuille de *Coriandrum sativum* (cilantro) 140 mg; acide alginique 100 mg; pectine de *Malus spp.* (pomme) 55 mg; cystéine N-acétyl 50 mg; L-méthionine 40 mg; magnésium (citrate de magnésium, 35,5 mg, 16% de magnésium) 5 mg; *Ascophyllum nodosum* et *Laminaria digitatum* (varech) 20 mg; vitamine B6 5 mg; acide alpha-lipoïque 5,5 mg.

Ingrédients non médicinaux: capsule de gélatine (gélatine, eau), stéarate de magnésium (source végétale), dioxyde de silice.

Mode d'emploi (adultes): Prendre par voie orale une capsule au repas deux fois par jour.

Infos-risques: Ne pas prendre ce produit enceinte et si vous allaitez. Ne pas dépasser la posologie recommandée. En cas de maux de tête, nausée ou diarrhée, réduisez la posologie et consultez votre intervenant en soins de santé. Garder hors de la portée des enfants.

Caractéristiques et Bienfaits

- Se lie aux métaux lourds et les élimine du corps.
- Absorbe les ions des métaux lourds.
- Soutient le foie dans ses efforts de détoxification.
- Aide le corps à se réapprovisionner en minéraux essentiels.